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Protokół 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
w dniu 22 listopada 2011roku.

Obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

w posiedzeniu komisji uczestniczyli.
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Urszula Polak- Wałek, Komendant Straży Miejskiej 
Krzysztof Niebylski, Przewodniczący zespołu Interdyscyplinarnego Michał Goc, Z- ca Komendanta 
Dariusz Hetman

tematy posiedzenia

1. Aktywność mieszkańców, z zakresu współpracy z służbami i organizacjami w 
przeciwdziałaniu przestępczości

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

pkt.1

Aktywność mieszkańców, z zakresu współpracy z służbami i organizacjami w 
przeciwdziałaniu przestępczości.

Temat omawia Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak: Mieszkańcy
chętnie rozmawiają z nami na temat bezpieczeństwa. Chciałbym dzisiaj na posiedzeniu 
podyskutować na ten temat. Boją się o swoje bezpieczeństwo dlatego nie zgłaszają takich sytuacji.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Komendanta Komisariatu Policji Dariusz Hetman: Może Pani zadzwonić na straż albo 
bezpośrednio do nas na policję. Dzielnicowi chodzą, po swoich rejonach nie mają 
radiowozu chodzą piechota, zawsze są na swoich rejonach dwóch rano i trzech po południu.

2. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak: Chciałbym usłyszeć trochę 
informacji na temat zespołu interdyscyplinarnego.

3. Przewodniczący zespołu Interdyscyplinarnego Michał Goc.
4. Radny Mirosław Kędzierski: Jak załatwiane są sprawy w przypadku handlu bez 

wymaganego zezwolenia.
5. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
6. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski: Zgłoszeń anonimowych mieszkańców 

jest jedna trzecia. Połowa tych anonimowych zgłoszeń to są zgłoszenie nie potwierdzone



zawsze, jest to sprawdzane. Ludzie boją się, występować w charakterze świadka ponieważ 
obwiniony w sądzie ma wszystkie uprawnienia natomiast świadek ma tylko obowiązki.
Jeżeli jest zgłoszenie to patrol musi jechać i to sprawdzić jeżeli jest nie potwierdzone to się 
wpisuj w książce, że zgłoszenie jest nie potwierdzone. Na terenach gminnych jeżeli ktoś 
handluje to można karać go grzywną, straż miejska nie ma na razie takich uprawnień.

7. Radna Zofia Bazańska: Jak wygląda sprawa przemocy domowej, jeżeli dysponuje takimi
informacjami, to czy ja mogę zadzwonić na straż miejską i czy ona przekaże to na policje 
czy od razu na policję. Czemu nie pojawiają się dzielnicowi na mieście. 

8. Przewodniczący zespołu Interdyscyplinarnego Michał Goc: Wszystkie informacje na temat 
zespołu znajdują się na stronie internetowej Urzędu Miasta jak i MOPS- u. Zespół 
interdyscyplinarny jest obsługiwany głównie administracyjnie przez MOPS. Zebrania
zespołu interdyscyplinarnego odbywają się w naszym budynku na Piaskach na ul. 
Zwycięstwa. Zgłoszenia można kierować zarówno do MOPS- u na ul. 17 Lipca jak i na 
Piaskach na ul. Zwycięstwa. Zespół zaczął działać prężnie po wejściu w życie 
rozporządzenia 23 października 2011 w sprawie niebieskiej karty.

9. Radny Mirosław Kędzierski.
10. Radny Władysław Oczkowicz: Czy jest jakaś ewidencja tych kart.
11. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Takie założone karty ma 80- 90 rodzin.
12. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji

pkt.2

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Czy są pytania do tego punktu. 

Pytań nie było. 

pkt.3
Sprawy bieżące

Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Proszę o przygotowanie propozycji do planu 
komisji na przyszły rok na komisję grudniowa.

Czy są jakieś pytania.

Pytań nie było.   

Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
Zamykam posiedzenie komisji

Protokołował Przewodniczący 
Krystian Załęczny        Komisji Bezpieczeństwa

Wiesław Konderak


